



Närvarande:

Urban Larsson, Martin Hedberg, Susanne Jonsson, Linda Lindblom Hedberg, Leif Putte Gilberg, Jan-Olov Nyman och Karina Nilsson

§ 10 Mötets öppnande

Urban förklarar styrelsemötet öppnat.

§ 11 Godkännande av dagordning

Vi beslutar att godkänna dagordningen.

§ 12 Föregående mötesprotokoll

Protokoll nr 12 verksamhetsår 2022 samt protokoll nr 1 verksamhetsår 2023.

Vi beslutar att godkänna protokollen och lägga de till handlingarna.

§ 13 Kvarstående arbeten

ID-kort

Vi har fått svar från Maria Björk Svensson som kollat med förbundet och dom tänker inte göra några brickor. Vi kollar med Urban om han kan fixa inplastade kort som han gjort tidigare. Det bör stå namn, distrikt, funktion och foto. Efter kontroll med Urban skicka ut ett mail till samtliga SGA.

Hemsidan

Martin har gjort i ordning ett dokument med kontaktuppgifter. Det ska inte framgå några privata adresser på hemsidan. Nu verkar hemsidan fungera som den ska, så nu är det dags att sätta igång med att få den uppdaterad. Martin och Karina jobbar vidare med det.

§ 14 Ekonomi

Susanne har skickat ut rapporterna till oss. Det ser bra ut. Kommer att få ett litet bidrag från SISU Gävleborg och SISU Dalarna. Vi beslutar att föra över 400.000 kr till fast räntekonto på Länsförsäkringar.

§ 15 Inkommande post och skrivelser

Nyhetsbrev från SISU Gävleborg och Dalarna. Ny inbjudan från SBF till distriktsdialog. En förfrågan från Kamratposten som vill intervjua en rallyförare. Mail från Anna Nordqvist, SBF, att hon vill komma och besöka oss.

§ 16 Beslut tagna sedan förra styrelsemötet

- **Reglemente Rally**, Vi godkände ändringarna i DM reglementet för rally.
- **Förbundsmötesdelegater**, Vi beslutade att Urban, Karina, Susanne och Linda ska utgöra delegater.

§ 17 Medlemsansökan

Det har kommit in en inträdesansökan från en ny klubb, Trottel Motor Klubb i Säter. Vi föreslår att ansökan avstyrks eftersom det finns redan flera klubbar i närområdet.

§ 18 SGA-listan mm

Vi har fått mail från Anders Tholander om vagnboksutförare för bilcross, Mats Jonsson och Anders Tholander. Vi godkänner detta. Vi meddelar utskottet.

Vi behöver en ny SGA för folktrace, Anna Ekehov har signalerat om hon vill sluta. Arbetet pågår med att fixa SGA för folktrace samt bilcross. Ingen ändring på SGA listan i dagsläget.

§ 19 Verksamhetsplan

Det har inkommit verksamhetsplaner Radiobilar, Rally, Rallycross och Folktrace. Styrelsen skriver en verksamhetsplan.

§ 20 Övrigt

- Martin vill anordna en utbildning i maj för RB i Falun. Det är en person från utskottet som ska hålla i utbildningen. Vi står för kostnaden för medlemmar i distriktet.

§ 21 Nästa möte

Nästa möte tisdag den 18/4, kl. 19.00 via Teams. Styrelsemöte i samband med folktrace tävling i Borlänge den 18/5.

§ 22 Mötets avslutande

Urban tackar för mötet.

Urban Larsson
Ordförande

Karina Nilsson
Sekreterare